

tive Council, and from time to time thereafter, during our pleasure, in the said Council and amongst our Legislative Counsellors to be assembled, to use and occupy the place of Speaker as aforesaid, as in and by the said Letters Patent, reference being thereunto had, may more fully appear.

And whereas by our Letters Patent, under the Great Seal of our said Province, bearing date at our said Castle of Saint Lewis, the tenth day of March, in the fourth year of our Reign, and in the year of our Lord, one thousand, eight hundred and twenty-three, we did constitute and appoint our Trusty and well beloved *Olivier Perrault*, Esquire, one of the Members of our said Legislative Council, from time to time during our pleasure to use, occupy and supply the room and place of the said *Jonathan Sewell*, in our said Legislative Council, among our Legislative Counsellors there assembled, during the absence of the said *Jonathan Sewell* from his accustomed place in our said Legislative Council, and then and there to do and execute all such things as the said *Jonathan Sewell* might do in that behalf, where he there personally present, as in and by the said Letters Patent herein-before secondly above-mentioned, and in part recited, reference being thereunto had, may more fully appear; Now Know Ye, that for divers good causes and considerations, Us thereunto moving, we have revoked and determined our said Letters Patent herein-before secondly above-mentioned and in part recited, to be and remain henceforthward null and void to all intents and purposes whatsoever; And Know Ye further, that confiding in the approved fidelity, wisdom and discretion of you the said *James Kerr*, we have constituted and appointed, and by these presents do constitute and appoint you, the said *James Kerr*, from time to time during our pleasure, to use, occupy and supply the room and place of the said *Jonathan Sewell* in our said Legislative Council among our Legislative Counsellors there to be assembled, during the absence of the said *Jonathan Sewell* from his accustomed place in our said Legislative Council, and then and there to do and execute all such things as the said *Jonathan Sewell* might do in that behalf, if he were there personally present, using and supplying the same room and place;— Wherefore we will and command you the said *James Kerr*, to attend to and execute the premises with effect; and these our Letters shall be to you a sufficient Warrant and discharge for the same in every behalf. In Testimony whereof we have caused these our Letters to be made Patent, and the Great Seal of our said Province of Lower-Canada, to be hereunto affixed. Witness our Trusty and well beloved *George Earl of Dalhousie*, Knight Grand Cross of the Most Honorable Military Order of the Bath, our Captain General and Governor in Chief in and over our said Province of Lower-Canada, Vice Admiral of the same, &c. &c. &c. at our Castle of Saint Lewis, in our City of Quebec, in our said Province, the twenty-second day of January, in the year of our Lord, one thousand, eight hundred and twenty-seven, and in the seventh year of our Reign.

(Signed) D.
G.

(Signed) Ls. MONTIZAMBERT,
Actg. Provl. Sectry.

Then the Honorable Mr. Justice *Kerr* took the Chair at the foot of the Throne, and the Commission was ordered to be put on the Journals, and the Mace was appointed to be carried before him.

The Speaker acquainted the House, that there was a Member without ready to be introduced.

When the Honorable Mr. *John Stewart* was introduced between the Honorable Mr. *Perceval* and the Honorable Mr. *Bell*.

Then the Honorable Mr. *Stewart* presented to the Speaker his Writ of Summons, who delivered it to the Clerk, and is as follows:

et pour remplir de tems en tems, durant notre bon plaisir, et occuper la place d'Orateur comme susdit, dans le dit Conseil, et avec nos Conseillers Législatifs assemblés, tel qu'il le paroit plus amplement par les dites Lettres Patentes, en y ayant référence.

Et vû que par nos Lettres Patentes, sous le Grand Sceau de notre dite Province, datées à notre dit Château de Saint Louis, le dixième jour de Mars dans la quatrième année de notre Règne, et dans l'année de notre Seigneur, mil huit cent vingt-trois, nous avons nommé et appointé notre fidèle et bien-aimé *Olivier Perrault*, Ecuyer, l'un des Membres de notre dit Conseil Législatif, pour remplir de tems en tems, durant notre bon plaisir, occuper et prendre la place du dit *Jonathan Sewell*, dans notre dit Conseil Législatif, avec nos Conseillers Législatifs y assemblés, pendant l'absence du dit *Jonathan Sewell*, de sa place ordinaire dans notre dit Conseil Législatif, et alors et là faire et exécuter toutes telles choses que le dit *Jonathan Sewell* pourroit y avoir fait en cette qualité, s'il y eût été personnellement présent, tel qu'il le paroit plus amplement par les dites Lettres Patentes mentionnées en second lieu, et en partie récitées, en y ayant référence: Sachez donc, que pour diverses et bonnes raisons et considérations qui nous y engagent, nous avons révoqué et annullé nos dites Lettres Patentes ci-devant mentionnées en second lieu, et en partie récitées, comme devant être nulles et d'aucun effet à toutes fins quelconques; et sachez de plus que nous reposant sur la fidélité, sagesse et discrétion connues de vous le dit *James Kerr*, nous vous avons nommé et appointé, et par ces présentes nous nommons, constituons et appointons, vous le dit *James Kerr*, pour remplir de tems en tems, durant notre bon plaisir, occuper et prendre la place du dit *Jonathan Sewell*, dans notre dit Conseil Législatif, avec nos Conseillers Législatifs assemblés, pendant l'absence du dit *Jonathan Sewell* de sa place ordinaire dans notre dit Conseil Législatif, pour alors et là faire et exécuter toutes choses que le dit *Jonathan Sewell* pourroit y faire en cette qualité s'il y étoit personnellement présent, prenant et remplissant la même place. C'est pourquoi nous voulons et vous commandons vous le dit *James Kerr*, de remplir les devoirs ci-dessus mentionnés avec effet; et nos présentes Lettres Patentes seront votre autorité et décharge suffisantes pour icelles, à tous égards. En foi de quoi nous avons fait rendre nos présentes Lettres Patentes, et y avons fait apposer le Grand Sceau de notre dite Province du Bas-Canada. Témoin notre fidèle et bien aimé *George*, Comte de Dalhousie, Chevalier Grand-Croix du Très-Honorable Ordre Militaire du Bain, Capitaine Général et Gouverneur en Chef dans et sur notre dite Province du Bas-Canada, Vice Amiral d'icelles, &c. &c. &c. A notre Château de Saint Louis, dans notre Cité de Québec dans notre dite Province, le vingt-deuxième jour de Janvier dans l'année de notre Seigneur mil huit cent vingt-sept, et dans la septième année de notre Règne.

(Signé) D.
G.

(Signé) Ls. MONTIZAMBERT,
Faisant Fonct. Secr. Provl.

Alors l'Honorable Mr. le Juge *Kerr* a pris la Chaire au pied du Trône, et il a été ordonné que la Commission soit entrée sur les Journaux et que la Mace soit portée devant lui.

L'Orateur a informé la Chambre, qu'il y avoit un Membre qui se présentoit pour être introduit.

Lorsque l'Honorable Mr. *John Stewart* a été introduit entre l'Honorable Mr. *Perceval* et l'Honorable Mr. *Bell*.

L'Honorable Mr. *Stewart* a alors présenté son Writ de Sommation à l'Orateur, qui l'a remis au Greffier, et il est comme suit: